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重要資訊 Important Note

入選合唱團必須於 2025 年 11 月 4 日或之前處理報名費用，並將其付款紀錄透過
電郵方式發送至hkicf@hkvchorus.org，以確保報名能正式獲接納。若大會未能於
以上限期前收到報名費，該合唱團將會被取消入選資格，並由候補名單中排名最

高的合唱團補上。

Selected Choirs are required to settle the application fee and send the payment
record to hkicf@hkvchorus.org on or before 4 November, 2025, to secure the
application. If the organiser fails to receive the registration fee by the deadline,
the choir will be disqualified, and its place will be filled by the top-ranked choir
on the “Wait List”.

公布日期：2025 年 10 月 6 日
Date of Announcement: 6 October, 2025

mailto:hkicf@hkvchorus.org


學校 School 合唱團名稱 Choir Name

何明華會督銀禧中學

Bishop Hall Jubilee School
何明華會督銀禧中學聲樂小組

Bishop Hall Jubilee School Vocal Ensemble

嘉諾撒書院

Canossa College
嘉諾撒書院合唱小組

Canossa College Vocal Ensemble

長沙灣天主教英文中學

Cheung Sha Wan Catholic Secondary School

長沙灣天主教英文中學聲樂小組

Cheung Sha Wan Catholic Secondary School
Vocal Ensemble

基督書院

Christ College
基督書院合唱小組

Christ College Vocal Ensemble

喇沙書院

La Salle College
喇沙書院高級合唱團

La Salle College Senior Choir

聖保祿中學

St. Paul's Secondary School
聖保祿中學聲樂小組

St. Paul's Secondary School Chamber Choir
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Vocal Ensemble / Chamber Choir Division - Senior Secondary
聲樂組／小型合唱團組別 - 高中組



候補次序

Sequential
Order

學校 School 合唱團名稱 Choir Name

1
聖若瑟書院

St. Joseph's College

聖若瑟書院室內男聲合唱團

St. Joseph's College Chamber Boys'
Choir

2
香港培道中學

Pooi To Middle School

香港培道中學無伴奏合唱隊

Pooi To Middle School A cappella
Team

3
天主教郭得勝中學

Kwok Tak Seng Catholic Secondary
School

天主教郭得勝中學聲樂小組

KTS Vocal Group

重要資訊 Important Notes

1
候補名單內的合唱團於抽籤日當日決定其候補順序。

The sequential order on the wait list is determined by drawing lots. 

2

如已入選的合唱團於 2025 年 11 月 4 日或之前申請退出比賽或未能在以上限期日繳交報名費用；其名額則會
根據候補名單內的順序發放給名單內的合唱團。

If a selected choir applies to withdraw from the competition on or before 4 November, 2025, or fails to pay
the application fee by the above deadline, its spot will be allocated to a choir from the wait list according to
its sequential order.

3

大會將於 2025 年 11 月 5 日公佈新的入選名單。新入選合唱團需於 2025 年 11 月 7 日或之前以電郵方式回覆
至hkicf@hkvchorus.org，以確認參與比賽。若大會未能於限期前收到回覆，則視作放棄其報名名額。
Newly selected choirs are required to confirm their participation by replying to hkicf@hkvchorus.org via email on
or before 7 November, 2025. Failure to reply by the deadline will be considered a forfeiture of their spot.

Competition cum Masterclass - Waiting List
比賽暨大師班 - 候補名單
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